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Szanowny Panie Prezydencie 

W związku z ciągle rosnącym popytem na działki dla zabudowy jednorodzinnej i ciągłym

wzroście ich cen, która obecnie dochodzi do 170.000 za 5 arów (wynik sprzedaży nieruchomości

gminnej  https://um.bip.legnica.eu/uml/przetargi-na-nieruchomo/28160,Wynik-ulOrzechowa-20-

A.html),  proszę  uwolnienie  gruntów  gminnych,  tam  gdzie  to  możliwe,  i  przygotowanie  ich  do

sprzedaży pod zabudowę jednorodzinną. W ciągu ostatnich 2 lat ciągle rosnący popyt, oraz mała

podaż działek spowodowały ogromny wzrost ich cen. Legnica ciągle się rozwija, a legniczanie chcą

nabywać działki i budować na nich domy, proszę im to umożliwić poprzez przygotowanie gruntów

gminnych  (zwłaszcza  na  obrzeżach  miasta),  zweryfikowanie  planów  rozwoju  miasta,  tak  aby

rozwijać  mieszkalnictwo jednorodzinne,  wprowadzić  odpowiednie  regulacje  przy zakupie  takich

gruntów, aby legniczanie mogli je nabyć po preferencyjnych warunkach. Myślę, że najlepiej byłoby

zorganizować szeroko zakrojone konsultacje społeczne w tym celu. 
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